



IMPORTANT SAFETY AND PRODUCT INFORMATION

WARNING

Failure to heed the following warnings could result in death, serious injury, or property damage.

Marine Operation Warnings

- **You are responsible for the safe and prudent operation of your vessel.** This device does not relieve you from the responsibility of safely operating your vessel. Avoid navigational hazards and never leave the helm unattended.
- Always be prepared to promptly regain control of the vessel. Use caution near hazards in the water, such as docks, pilings and other vessels.

Device Warnings

- Do not immerse the device or batteries in water or other liquids.
- Do not operate the device outside of the following temperature range: From -15° to 55°C (from 5° to 131°F)..
- When storing the device for an extended time period, store within the following temperature range: From -40° to 85°C (from -40° to 185°F).

Product Environmental Programs

Information about the Garmin® product recycling program and WEEE, RoHS, REACH, and other compliance programs can be found at garmin.com/aboutGarmin/environment.

Declaration of Conformity

Hereby, Garmin® declares that this product is in compliance with the Directive 2014/53/EU. The full text of the EU declaration of conformity is available at the following internet address: garmin.com/compliance.

UK Declaration of Conformity

Hereby, Garmin® declares that this product is in compliance with the relevant statutory requirements. The full text of the declaration of conformity is available at the following internet address: garmin.com/compliance.

FCC Compliance

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses, and can radiate radio frequency energy and may cause harmful interference to radio communications if not installed and used in accordance with the instructions. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and the receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

This product does not contain any user-serviceable parts. Repairs should only be made by an authorized Garmin® service center. Unauthorized repairs or modifications could result in permanent damage to the equipment, and void your warranty and your authority to operate this device under Part 15 regulations.

Radio Frequency Radiation Exposure

This device is a mobile transmitter and receiver that uses an internal antenna to send and receive low levels of radio frequency (RF) energy for data communications. The device emits RF energy below the published limits when operating in its maximum output power mode and when used with Garmin® authorized accessories. To comply with RF exposure compliance requirements, the device should be installed and operated with a minimum of 20 cm (7.87 in.) between the device and your body. The device should not be used in other configurations. This device must not be co-located or operated in conjunction with any other transmitter or antenna.

Innovation, Science and Economic Development Canada Compliance

This device contains licence-exempt transmitter(s)/receiver(s) that comply with Innovation, Science and Economic Development Canada's licence-exempt RSS(s). Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause interference, and (2) this device must accept any interference, including interference that may cause undesired operation of the device.

Software License Agreement

BY USING THE DEVICE, YOU AGREE TO BE BOUND BY THE TERMS AND CONDITIONS OF THE FOLLOWING SOFTWARE LICENSE AGREEMENT. PLEASE READ THIS AGREEMENT CAREFULLY.

Garmin® Ltd. and its subsidiaries ("Garmin") grant you a limited license to use the software embedded in this device (the "Software") in binary executable form in the normal operation of the product. Title, ownership rights, and intellectual property rights in and to the Software remain in Garmin and/or its third-party providers.

You acknowledge that the Software is the property of Garmin and/or its third-party providers and is protected under the United States of America copyright laws and international copyright treaties. You further acknowledge that the structure, organization, and code of the Software, for which source code is not provided, are valuable trade secrets of Garmin and/or its third-party providers and that the Software in source code form remains a valuable trade secret of Garmin and/or its third-party providers. You agree not to decompile, disassemble, modify, reverse assemble, reverse engineer, or reduce to human readable form the Software or any part thereof or create any derivative works based on the Software. You agree not to export or re-export the Software to any country in violation of the export control laws of the United States of America or the export control laws of any other applicable country.

Consumer Limited Warranty

THIS LIMITED WARRANTY GIVES YOU SPECIFIC LEGAL RIGHTS, AND YOU MAY HAVE OTHER LEGAL RIGHTS, WHICH VARY FROM STATE TO STATE (OR BY COUNTRY OR PROVINCE). GARMIN DOES NOT EXCLUDE, LIMIT OR SUSPEND OTHER LEGAL RIGHTS YOU MAY HAVE UNDER THE LAWS OF YOUR STATE (OR COUNTRY OR PROVINCE). FOR A FULL UNDERSTANDING OF YOUR RIGHTS, YOU SHOULD CONSULT THE LAWS OF YOUR STATE, COUNTRY OR PROVINCE.

Non-aviation products are warranted to be free from defects in materials or workmanship for one year from the date of purchase. Within this period, Garmin® will, at its sole option, repair or replace any components that fail in normal use. Such repairs or replacement will be made at no charge to the customer for parts or labor, provided that the customer shall be responsible for any transportation cost. This Limited Warranty does not apply to: (i) cosmetic damage, such as scratches, nicks and dents; (ii) consumable parts, such as batteries, unless product damage has occurred due to a defect in materials or workmanship; (iii) damage caused by accident, abuse, misuse, water, flood, fire, or other acts of nature or external causes; (iv) damage caused by service performed by anyone who is not an authorized service provider of Garmin; (v) damage to a product that has been modified or altered without the written permission of Garmin; (vi) damage to a product that has been connected to power and/or data cables that are not supplied by Garmin or damage to a product that has been connected to AC adapters and cables that are not certified by UL (Underwriters Laboratories) and are not labeled as Limited Power Source (LPS). In addition, Garmin reserves the right to refuse warranty claims against products or services that are obtained and/or used in contravention of the laws of any country. Garmin navigation products are intended to be used only as a travel aid and must not be used for any purpose requiring precise measurement of direction, distance, location or topography. Garmin makes no warranty as to the accuracy or completeness of map data.

TO THE MAXIMUM EXTENT PERMITTED BY APPLICABLE LAW, THE WARRANTIES AND REMEDIES CONTAINED IN THIS LIMITED WARRANTY ARE EXCLUSIVE AND IN LIEU OF, AND GARMIN EXPRESSLY DISCLAIMS, ALL OTHER WARRANTIES AND REMEDIES, WHETHER EXPRESS, IMPLIED, STATUTORY, OR OTHERWISE, INCLUDING WITHOUT LIMITATION ANY IMPLIED WARRANTY OF MERCHANTABILITY OR FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE, STATUTORY REMEDY OR OTHERWISE. THIS LIMITED WARRANTY GIVES YOU SPECIFIC LEGAL RIGHTS, AND YOU MAY HAVE OTHER LEGAL RIGHTS, WHICH VARY FROM STATE TO STATE AND FROM COUNTRY TO COUNTRY. IF IMPLIED WARRANTIES CANNOT BE DISCLAIMED UNDER THE LAWS OF YOUR STATE OR COUNTRY, THEN SUCH WARRANTIES ARE LIMITED IN DURATION TO THE DURATION OF THIS LIMITED WARRANTY. SOME STATES (AND COUNTRIES AND PROVINCES) DO NOT ALLOW LIMITATIONS ON HOW LONG AN IMPLIED WARRANTY LASTS, SO THE ABOVE LIMITATION MAY NOT APPLY TO YOU.

IN NO EVENT SHALL GARMIN BE LIABLE IN A CLAIM FOR BREACH OF WARRANTY FOR ANY INCIDENTAL, SPECIAL, INDIRECT OR CONSEQUENTIAL DAMAGES, WHETHER RESULTING FROM THE USE, MISUSE OR INABILITY TO USE THIS PRODUCT OR FROM DEFECTS IN THE PRODUCT. SOME STATES (AND COUNTRIES AND PROVINCES) DO NOT ALLOW THE EXCLUSION OF INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES, SO THE ABOVE LIMITATIONS MAY NOT APPLY TO YOU.

If during the warranty period you submit a claim for warranty service in accordance with this Limited Warranty, then Garmin will, at its option: (i) repair the device using new parts or previously used parts that satisfy Garmin's quality standards, (ii) replace the device with a new device or a Garmin Recertified device that meets Garmin's quality standards, or (iii) exchange the device for a full refund of your purchase price. SUCH REMEDY SHALL BE YOUR SOLE AND EXCLUSIVE REMEDY FOR ANY BREACH OF WARRANTY. Repaired or replaced devices have a 90-day warranty. If the device sent in is still under its original warranty, then the new warranty is 90 days or to the end of the original 1-year warranty, whichever is longer.

Before seeking warranty service, please access and review the online help resources available on support.garmin.com. If your device is still not functioning properly after making use of these resources, contact a Garmin Authorized service facility in the original country of purchase or follow the instructions on support.garmin.com to obtain warranty service. If you are in the United States, you can also call 1-800-800-1020.

If you seek warranty service outside of the original country of purchase, Garmin cannot guarantee that the parts and products needed to repair or replace your product will be available due to differences in product offerings and applicable standards, laws and regulations. Accordingly, Garmin may, in its sole discretion and subject to applicable laws, repair your product with comparable parts or replace your product with a comparable Garmin product (new or a Garmin Recertified replacement), or require you to ship your product to a Garmin Authorized Service facility in the country of original purchase or to a Garmin Authorized service facility in another country that can service your product, in which case you will be responsible for complying with all applicable import and export laws and regulations and for paying all custom duties, V.A.T., shipping fees and other associated taxes and charges. In some cases, Garmin and its dealers may be unable to service your product in a country outside of the

original country of purchase or return a repaired or replaced product to you in that country due to applicable standards, laws or regulations in that country.

Online Auction Purchases: Products purchased through online auctions are not eligible for rebates or other special offers from Garmin warranty coverage. Online auction confirmations are not accepted for warranty verification. To obtain warranty service, an original or copy of the sales receipt from the original retailer is required. Garmin will not replace missing components from any package purchased through an online auction.

International Purchases: A separate warranty may be provided by international distributors for devices purchased outside the United States depending on the country. If applicable, this warranty is provided by the local in-country distributor and this distributor provides local service for your device. Distributor warranties are only valid in the area of intended distribution. Devices purchased in the United States or Canada must be returned to the Garmin service center in the United Kingdom, the United States, Canada, or Taiwan for service.

Australian Purchases: Our goods come with guarantees that cannot be excluded under the Australian Consumer Law. You are entitled to a replacement or refund for a major failure and for compensation for any other reasonably foreseeable loss or damage. You are also entitled to have the goods repaired or replaced if the goods fail to be of acceptable quality and the failure does not amount to a major failure. The benefits under our Limited Warranty are in addition to other rights and remedies under applicable law in relation to the products. Garmin Australasia, 19 Hawthorne Avenue, Marsden Park, NSW 2765, Australia. Phone: 1800 235 822.

重要安全事項與產品資訊

警告

如未注意下列警告，可能導致死亡、重傷或財產損壞。

航海操作警告

- **您必須負責安全且謹慎地操作您的船隻。**本裝置並不解除您必須安全操作船隻的責任。請避開導航危險，而且絕不可無人看管船舵。
- 隨時做好立即重新掌控船隻的準備。在水域中靠近危險處（例如船塢、樁材和其他船隻）使用裝置時請小心謹慎。

裝置警告

- 請勿讓裝置或電池浸入水或其他液體中。
- 請勿在以下溫度範圍外操作本裝置：-15° 到 55°C (5° 到 131°F)。
- 若要長時間收藏裝置，請將裝置存放於以下溫度範圍內：-40° 到 85°C (-40° 到 185°F)。

產品環境計畫

有關 Garmin® 產品回收計畫和 WEEE、RoHS、REACH 與其他法規計畫的資訊，請參閱 garmin.com/aboutGarmin/environment。

符合規格聲明

Garmin® 謹此聲明，此產品符合指令 2014/53/EU 的規範。EU 符合規格聲明全文可在下列網址中取得：garmin.com/compliance。

低功率電波輻射器材管理宣告

本產品謹遵循 NCC 所頒布電信管理法，並經驗證通過合格，請使用者遵循相關電信法規以避免違反規定受罰。若使用者欲攜帶本機至其他地區或國家應用，也請遵循該地區或國家之相關法令限制。根據 NCC 低功率射頻器材技術規範規定：3.8.2 章節：

取得審驗證明之低功率射頻器材，非經核准，公司、商號或使用者均不得擅自變更頻率、加大功率或變更原設計之特性及功能。

低功率射頻器材之使用不得影響飛航安全及干擾合法通信；經發現有干擾現象時，應立即停用，並改善至無干擾時方得繼續使用。

前項合法通信，指依電信法規定作業之無線電通信。低功率射頻器材須忍受合法通信或工業、科學及醫療用電波輻射性電機設備之干擾。

聯絡地址

製造銷售：台灣國際航電股份有限公司
聯絡地址：新北市汐止區樟樹二路 68 號
電話：(02)2642-8999
客服專線：(02)2642-9199

消費者有限保固

本有限保固授予您特定的法定權利，且您可能依各州（或國家/地區或省份）的法律擁有其他法定權利。GARMIN 不會排除、限制或暫停您根據所在州（或國家/地區或省份）法律而擁有的其他法定權利。若要充分瞭解您的權利，您應參閱所在州、國家/地區或省份的法律。

非航空產品的保固涵蓋因材質或工藝產生的瑕疵，從購買產品日期的一年內算起享有免費保固。在這段期間內，Garmin® 有權決定是否維修或更換任何在正常使用情況下無法正常運作的元件。Garmin 不會因進行此類維修或更換動作而向客戶收取零件或人工費用，但客戶必須負擔所有運費。本有限保固不適用於：(i) 表面損害，如刮痕、刻痕與凹痕；(ii) 消耗性零件，如電池，但若因材質或工藝產生的瑕疵而造成產品損害者，則不在此限；(iii) 因意外、濫用、誤用、滲水、洪水、火災、其他天災，或外部原因所造成的損害；(iv) 任何非 Garmin 授權服務人員提供之服務所造成的損害；(v) 未獲 Garmin 書面許可而修改或改裝之產品所引發的損害；(iv) 將非 Garmin 提供的電源和/或資料傳輸線連接產品所造成的損害，或產品連線至非由 UL (Underwriters Laboratories) 認證，且又沒有標為「有限功率來源」(LPS) 的 AC 變壓器與纜線所造成的損害。此外，如取得及/或使用產品或服務的方式違反任何國家（地區）的法律，Garmin 保留拒絕保固索賠的權利。Garmin 導航產品之設計僅可作為旅途協助工具，不可用於任何需要精準測量方向、距離、位置或地形之用途。Garmin 對於地圖資料的正確性及完整性，不作任何擔保。在適用法律允許的最大範圍內，本有限保固所含之保固與補償具排除性，且取代所有其他明示、默示、法定或其他任何形式之保固和補償，包括但不限於適售性或特定用途之適用性的任何默示保固、法定補償，或任何其他形式的保固和補償，且 GARMIN 明確表示不作任何擔保。本有限保固授予您特定的法定權利，且您可能依各州及國家/地區的法律擁有其他法定權利。若您所在州或國家/地區不可免責任何默示保固，則此等保固的期間限於此有限保固的期間。部分州（及國家/地區或省份）不允許限制默示保固的有效期間，因此上述限制可能不適用於您。

在任何情況下，針對任何因使用、不當使用或無法使用此產品，或是產品瑕疵所造成的附隨、特殊、間接或衍生性損害，GARMIN 對於違反保固之索賠概不負責。部分州（及國家/地區或省份）不允許排除附隨或衍生性損害賠償，因此上述限制可能不適用於您。

若您在保固期間，根據本有限保固提出保固服務的請求，則 Garmin 可自行選擇：(i) 使用全新零件或達到 Garmin 品質標準的二手零件來維修裝置，(ii) 以全新裝置或達到 Garmin 品質標準的 Garmin 重新認證裝置來更換裝置，或 (iii) 以您的購買價全額退費換回裝置。針對任何違反保固的狀況，上述補償應為唯一且專屬的補償。維修或更換後的裝置有 90 天的保固。如果送修的裝置仍享有原始保固，則新的保固期限為 90 天或至原本 1 年保固期結束為止，以其中較長者為準。

尋求保固服務前，請存取及檢閱 support.garmin.com 網站中提供的線上協助資源。若使用這些資源後，您的裝置仍無法正常運作，請聯絡原購買國家/地區的 Garmin 授權服務設施，或遵循 support.garmin.com 中的指示進行，以獲得保固服務。若您在美國，亦可致電 1-800-800-1020。

若您原購買國家/地區以外的位置尋求保固服務，因各地的產品供應與適用之標準、法律和法規皆有所不同，Garmin 無法保證可取得維修或更換您產品所需的零件或產品。據此，Garmin 得自行決定並遵循適用之法律，以相當的零件維修產品，或以相當的 Garmin 產品（全新或 Garmin 重新認證的可更換品）更換您的產品，或要求您將產品送至原購買國家/地區的 Garmin 授權服務設施，或送至可為您的產品提供服務之其他國家/地區的 Garmin 授權服務設施，在此情況下，您應負責遵循所有適用的進出口法律與規章，並支付所有關稅、加值稅、運費和其他相關稅金及費用。在某些情況下，因原購買國家/地區以外的國家/地區所適用的標準、法律和法規，Garmin 及其經銷商可能無法為您的產品提供服務，或返還維修或更換後的產品給您。

線上拍賣購買：退款或其他 Garmin 保固涵蓋範圍所提供的特殊方案不適用於透過線上拍賣購買的產品。保固驗證不接受線上拍賣確認郵件。若要取得擔保服務，則需提供原始零售商的購買收據正本或副本。Garmin 對於任何從線上拍賣購買的產品套組，不負責提供遺失元件更換。

海外購買：視國家（地區）而定，海外經銷商可能會為在美國境外購買的裝置另外提供保固。若適用，此擔保將由當地的國內經銷商提供，在當地為您的裝置提供服務。經銷商擔保只在其經銷地區內有效。在美國或加拿大境內購買的裝置則必須寄回 Garmin 在英國、美國、加拿大或台灣的服務中心進行維修

重要安全和产品信息

警告

如果不留心以下警告，可能导致死亡、严重受伤或财产损失。

海上操作警告

- **您有责任安全、谨慎地操作您的船只。**本设备并不能减轻您确保船只安全运作的责任。避免导航危险，确保不会发生无人掌舵的状态。
- 总是为迅速重新控制您的船只做好准备。在海上临近危险（如靠近船坞、搁浅或其他船只）时，请多加小心。

设备警告

- 请勿将设备或电池浸入水或其他液体中。
- 在超出以下温度范围的条件下请勿操作设备：-15°C 至 55°C (5°F 至 131°F)。
- 长期存放设备时，存放温度范围为：-40°C 至 85°C (-40°F 至 185°F)。

产品环保计划

有关 Garmin® 产品回收计划、WEEE、RoHS、REACH 及其他合规计划的信息，可访问 garmin.com/aboutGarmin/environment。

一致性声明

Garmin® 特此声明，本产品符合指令 2014/53/EU 的要求。有关欧盟一致性声明的全文，请访问以下互联网地址：garmin.com/compliance。

联系信息

制造厂商：台湾国际航电股份有限公司
销售厂商：上海佳明航电企业管理有限公司
联络地址：上海市徐汇区桂平路 391 号（新漕河泾国际商务中心 A 座 37 层）
电话：021-60737675
客服专线：400-819-1899

物質宣言

部件名称	有毒有害物质或元素									
	铅	汞	镉	六价铬	多溴联苯	多溴二苯醚	邻苯二甲酸二(2-乙基己)酯	邻苯二甲酸丁苄酯	邻苯二甲酸二丁酯	邻苯二甲酸二异丁酯
金属部件	×	○	○	○	○	○	○	○	○	○
塑料和橡胶部件	○	○	○	○	○	○	○	○	○	○
印刷电路板组件	×	○	○	○	○	○	○	○	○	○
机壳和外壳	○	○	○	○	○	○	○	○	○	○
电源座	×	○	○	○	○	○	○	○	○	○
塑料和橡胶零件	○	○	○	○	○	○	○	○	○	○

本表格依据 SJ/T11364 的规定编制。

○：代表此种部件的所有均质材料中所含的该种有害物质均低于 (GB/T26572) 规定的限量

×

×：代表此种部件所用的均质材料中，至少有一类材料其所含的有害物质高于 (GB/T26572) 规定的限量

* 该产品说明书应提供在环保使用期限和特殊标记的部分详细讲解产品的担保使用条件。

消费者有限保修

本有限保修规定赋予您特定的法律权利，您可能还有其他法律权利，这些权益会因州（或国家/地区或省份）的不同而有所差异。GARMIN 不排斥、限制或暂停您

根据所在州(或国家/地区或省份)的法律享有的其他法律权利。为了充分了解您的权利, 您应当查阅您所在州、国家/地区或省份的法律。

自购买日起一年内, 非航空产品无材料或工艺上的缺陷。在此期间, Garmin® 将自行选择维修或替换在正常使用中出现故障的任何组件。这类维修或更换均为免费服务, 我们不会向客户收取任何零部件费用或人工服务费, 但客户应当支付因此而产生的交通费用。本有限保修不适用于: (i) 外表损坏, 例如, 刮伤、裂口和凹痕; (ii) 易耗件, 例如, 电池, 除非是由于材料或工艺缺陷引起的产品损坏; (iii) 由于事故、滥用、使用、渗水、洪涝、火灾或其它天灾或外界因素造成的损坏; (iv) 由于非 Garmin 授权的服务提供商执行的维修所造成的损坏; (v) 未经 Garmin 的书面同意对产品进行改装或改造所造成的产品损坏; 或 (vi) 连接非 Garmin 提供的电源线和/或数据线所造成的产品损坏; 或连接到未经 UL (保险商实验室) 认证且未标记为限功率电源 (LPS) 的交流电适配器和电缆造成的产品损坏。另外, 如果获得和/或使用相关产品或服务的方式违反了任一国家/地区的法律要求, 则 Garmin 保留拒绝承担保修索赔的权利。Garmin 导航产品仅用于辅助旅行, 不得用于任何需要精确测量方向、距离、位置或地形的应用。Garmin 不保证地图数据的准确性或完整性。

在适用法律所允许的最大范围内, 本文中所述保修和补偿是唯一保修和补偿, 并且取代其它所有保修, 无论是 GARMIN 明示的、暗示的、法定的还是其他任何形式, 包括但不限于特定用途、法定补偿或其他情况适销性或适用性的任何暗示保证。本有限保修规定赋予您特定的法律权利, 您也可能还有其他法律权利, 这些权益会因州以及国家/地区的不同而有所差异。如果您根据所在州或国家/地区的法律拒绝作出暗示性保证, 那么这种担保的有效期将限于有限保修的有效期。某些州(国家/地区或省份)不允许对暗示性保证期进行限制, 因此上述限制可能并不适用于您。

在任何情况下, 对于因任何意外、特殊、间接或续发性损坏(无论是因使用、误用、无法使用本产品, 还是由于产品本身的缺陷所导致的损坏)而产生的保修违约索赔, GARMIN 概不负责。某些州(国家/地区或省份)的法律规定, 不允许排除附带或继发性损坏, 因此上述限制可能不适用于您。

如果您在保修期内根据此有限保修规定提交保修服务索赔请求, 则 Garmin 将有权选择: (i) 用新零件或满足 Garmin 质量标准二手零件修复设备; (ii) 用新设备或满足 Garmin 质量标准且经 Garmin 重新认证的设备更换设备; 或 (iii) 收回设备并按购买价格退款。该补偿是当保修方违反保修条约时您可以享受的唯一全部补偿。修好或更换的设备具有 90 天保修期。如果送来维修的设备仍在其原来的保修期内, 则新保修期是 90 天或直到原来的 1 年保修期期满为止, 以较长期限为准。

在寻求保修服务前, 请访问并查阅 support.garmin.com 提供的在线帮助资源。如果利用这些资源排除故障后设备仍然无法正常运转, 请联系 Garmin 在原购买国家/地区所授权的维修厂或者遵循 support.garmin.com 上的指南获取保修服务。如果您在美国, 您也可以致电 1-800-800-1020。

如果您在原购买国家/地区外寻求保修服务, 由于各地产品提供有差异而且适用的标准、法律法规也各不相同, Garmin 无法保证用于维修或更换产品的零件和产品是否有货。因此, Garmin 可能会自行决定根据适用法律使用类似的部件维修您的产品, 或使用类似的 Garmin 产品(新产品或经 Garmin 重新认证的替换产品)更换您的产品, 或要求您将产品寄送到原购买国家/地区的 Garmin 授权维修厂, 或寄送到可维修您产品的其他国家/地区的 Garmin 授权维修厂, 在这种情形下, 您需要遵守所有适用的进出口法律法规, 并负责承担所有关税、增值税、运费和其他相关税费。在某些情形下, Garmin 及其经销商可能无法在原购买国家/地区之外的国家/地区提供产品维修, 或者根据该国/地区适用的标准、法律法规无法寄回已修好或更换的产品。

在线拍卖购买: 通过在线拍卖出售的产品不能享受折扣优惠, 或属于 Garmin 保修范围的其他特价优惠。我们不接受将在线拍卖确认书作为保修凭证。要获得保修服务, 您需要提供由原始零售商开具的原始销售收据正本或副本。Garmin 不会更换通过在线拍卖购买的产品包中缺少的组件。

全球采购: 全球分销商可能为在美国以外的地区购买的设备提供单独保修服务, 具体视国家/地区而定。如符合条件, 该保修将由您所在国家/地区的当地分销商提供, 该分销商还将为您的设备提供相关的当地服务。分销商保修服务仅在指定分销区域内有效。在美国或加拿大购买的设备必须返回至英国、美国、加拿大或中国台湾的 Garmin 服务中心进行维修。

INFORMASI PENTING TENTANG KESELAMATAN DAN PRODUK

⚠ PERINGATAN

Kegagalan untuk mengindahkan peringatan berikut dapat mengakibatkan kematian, cedera serius, atau kerusakan properti.

Peringatan Operasi Kelautan

- **Anda bertanggung jawab atas pengoperasian kapal dengan aman dan berhati-hati.** Perangkat ini tidak melepaskan Anda dari tanggung jawab mengoperasikan kapal secara aman. Hindari bahaya navigasi dan jangan sekali-kali meninggalkan kemudi tanpa pengawasan.
- Bersiaplah selalu mengambil alih kemudi kapal dengan segera. Berhati-hatilah saat mendekati bahaya dalam air, seperti dok, tiang, dan kapal lain.

Peringatan Perangkat

- Jangan merendam perangkat atau baterai di dalam air atau cairan lainnya.
- Jangan mengoperasikan perangkat di luar rentang suhu berikut: Dari -15 °C hingga 55 °C (dari 5 °F hingga 131 °F).
- Bila menyimpan perangkat untuk jangka waktu yang panjang, simpan dalam kisaran suhu berikut: Dari -40° hingga 85 °C (dari -40° hingga 185 °F).

Program Lingkungan Produk

Informasi tentang Garmin® program daur ulang produk dan program kepatuhan WEEE, RoHS, REACH, serta program kepatuhan lainnya dapat ditemukan di garmin.com/aboutGarmin/environment.

Pernyataan Kesesuaian

Dengan ini, Garmin® menyatakan bahwa produk ini sesuai dengan Directive 2014/53/ EU. Teks lengkap pernyataan kesesuaian UE tersedia di alamat internet berikut: garmin.com/compliance.

Garansi Terbatas Konsumen

GARANSI TERBATAS INI MEMBERI ANDA HAK HUKUM KHUSUS, DAN ANDA MUNGKIN MEMILIKI HAK HUKUM LAINNYA, YANG BERBEDA ANTARNEGARA BAGIAN (ATAU

NEGARA ATAU PROVINSI). GARMIN TIDAK MENGECEUALIKAN, MEMBATASI, ATAU MENANGGU HAK HUKUM LAIN YANG MUNGKIN ANDA MILIKI BERDASARKAN UNDANG-UNDANG NEGARA BAGIAN ANDA (ATAU NEGARA ATAU PROVINSI). UNTUK MEMAHAMI HAK-HAK ANDA SEPENUHNYA, ANDA HARUS MERUJUK PADA HUKUM NEGARA BAGIAN, NEGARA, ATAU PROVINSI ANDA.

Produk non-penerbangan dijamin bebas dari cacat bahan atau cacat pengerjaan selama satu tahun dari tanggal pembelian. Dalam periode ini, Garmin® akan, dengan kebijakan sendiri, memperbaiki atau mengganti komponen apa pun yang gagal dalam penggunaan normal. Perbaikan atau penggantian tersebut akan dilakukan tanpa biaya yang ditanggung pelanggan untuk suku cadang atau tenaga kerja, dengan ketentuan bahwa pelanggan bertanggung jawab untuk setiap biaya transportasi. Garansi Terbatas ini tidak berlaku untuk: (i) kerusakan tampilan, seperti goresan, baret, dan penyok; (ii) komponen habis pakai, seperti baterai, kecuali kerusakan produk terjadi karena cacat bahan atau cacat pengerjaan; (iii) kerusakan akibat kecelakaan, penyalahgunaan, penggunaan yang tidak tepat, air, banjir, kebakaran, atau tindakan lain yang bersifat alami atau eksternal; (iv) kerusakan akibat servis yang dilakukan siapa pun yang bukan penyedia layanan resmi dari Garmin; (v) kerusakan pada produk yang telah dimodifikasi atau diubah tanpa izin tertulis dari Garmin; (vi) kerusakan pada produk yang telah dihubungkan ke kabel daya dan/atau data yang tidak disuplai oleh Garmin atau kerusakan pada produk yang telah dihubungkan ke adaptor AC dan kabel yang tidak disertifikasi oleh UL (Underwriters Laboratories) dan tidak diberi label Limited Power Source (LPS). Selain itu, Garmin juga memiliki hak untuk menolak klaim garansi terhadap produk atau servis yang diperoleh dan/atau digunakan bertentangan dengan hukum negara mana pun. Produk navigasi Garmin dimaksudkan untuk digunakan hanya sebagai alat bantu perjalanan dan tidak boleh digunakan untuk tujuan apa pun yang memerlukan pengukuran tepat atas arah, jarak, lokasi, atau topografi. Garmin tidak memberikan garansi terhadap akurasi atau kelengkapan data peta.

SEJAUH DIPERBOLEHKAN OLEH HUKUM YANG BERLAKU, JAMINAN DAN UPAYA YANG TERCANTUM DALAM JAMINAN TERBATAS INI BERSIFAT EKSKLUSIF DAN SEBAGAI PENGGANTI, DAN GARMIN SECARA TERSURAT MENYANGKAL, SEMUA JAMINAN DAN UPAYA LAIN, BAIK TERSURAT, TERSIRAT, MENURUT UNDANG-UNDANG, ATAU HAL LAIN, TERMASUK TANPA TERBATAS PADA JAMINAN TERSIRAT APA PUN ATAS DIPERJUALBELIKAN ATAU KESESUAIANNYA UNTUK TUJUAN TERTENTU, UPAYA MENURUT UNDANG-UNDANG, ATAU HAL LAIN. GARANSI TERBATAS INI MEMBERI ANDA HAK HUKUM KHUSUS, DAN ANDA MUNGKIN MEMILIKI HAK HUKUM LAINNYA, YANG BERBEDA DARI ANTARNEGARA BAGIAN DAN DARI ANTARNEGARA. JIKA JAMINAN TERSIRAT TIDAK DAPAT DISANGKAL DI BAWAH HUKUM NEGARA BAGIAN ATAU NEGARA ANDA, MASA GARANSI TERSEBUT TERBATAS HINGGA MASA GARANSI TERBATAS INI. BEBERAPA NEGARA BAGIAN (DAN NEGARA DAN PROVINSI) TIDAK MENGIZINKAN PEMBATAAN WAKTU GARANSI TERSIRAT BERLANGSUNG, SEHINGGA PEMBATAAN DI ATAS MUNGKIN TIDAK BERLAKU UNTUK ANDA.

DALAM KEADAAN APA PUN GARMIN TIDAK BERTANGGUNG JAWAB ATAS PELANGGARAN GARANSI KERUSAKAN TIDAK TERDUGA, KHUSUS, TIDAK LANGSUNG ATAU PUN KONSEKUENSIAL, BAIK AKIBAT PENGGUNAAN, PENYALAHGUNAAN, ATAU KETIDAKMAMPUAN UNTUK MENGGUNAKAN PRODUK INI ATAU DARI ACAT PADA PRODUK. BEBERAPA NEGARA BAGIAN (DAN NEGARA DAN PROVINSI) TIDAK MENGIZINKAN PENGCEUALIAN ATAS KERUGIAN TIDAK TERDUGA ATAU KONSEKUENSIAL, SEHINGGA BATASAN DI ATAS MUNGKIN TIDAK BERLAKU UNTUK ANDA.

Jika selama periode garansi Anda mengirimkan klaim untuk layanan garansi sesuai dengan Jaminan Terbatas ini, Garmin akan, dengan pilihannya: (i) memperbaiki perangkat menggunakan komponen baru atau komponen yang telah digunakan serta memenuhi standar kualitas Garmin, (ii) mengganti perangkat dengan perangkat baru atau perangkat yang telah disertifikasi ulang Garmin serta memenuhi standar kualitas Garmin, atau (iii) menukar perangkat dengan pengembalian uang penuh atas harga pembelian Anda. PENGANTIAN TERSEBUT HANYA UNTUK ANDA SENDIRI DAN PENGANTIAN EKSKLUSIF ATAS SEGALA PELANGGARAN GARANSI. Perangkat yang diperbaiki atau diganti memiliki garansi 90 hari. Jika perangkat yang dikirim masih dalam garansi aslinya, maka garansi baru adalah 90 hari atau sampai akhir garansi 1 tahun yang asli, bergantung pada masa yang lebih panjang.

Sebelum mencari layanan garansi, silakan akses dan ulas sumber daya bantuan online yang tersedia di support.garmin.com. Jika perangkat Anda masih tidak berfungsi dengan benar setelah menggunakan sumber daya ini, hubungi Fasilitas layanan resmi Garmin di negara tempat Anda membeli atau ikuti petunjuk di support.garmin.com untuk mendapatkan layanan garansi. Jika Anda berada di Amerika Serikat, Anda juga dapat menghubungi 1-800-800-1020.

Jika Anda mencari layanan garansi di luar negara tempat Anda membeli, Garmin tidak dapat menjamin bahwa komponen dan produk yang diperlukan untuk memperbaiki atau mengganti produk Anda akan tersedia karena perbedaan dalam penawaran produk dan standar, undang-undang, serta peraturan yang berlaku. Oleh karena itu Garmin dapat, atas kebijakannya sendiri dan tunduk pada undang-undang yang berlaku, memperbaiki produk Anda dengan komponen yang sebanding atau mengganti produk Anda dengan produk Garmin yang sebanding (baru atau pengganti yang telah disertifikasi ulang Garmin), atau mewajibkan Anda untuk mengirimkan produk ke fasilitas Layanan Resmi Garmin di negara tempat Anda membeli atau ke fasilitas layanan resmi Garmin di negara lain yang dapat memperbaiki produk Anda, dan dalam hal ini Anda bertanggung jawab mematuhi semua peraturan dan undang-undang yang berlaku serta membayar semua bea masuk, PPN, biaya pengiriman, serta pajak dan biaya lain yang terkait. Dalam beberapa kasus, Garmin dan dealernya mungkin tidak dapat menyervis produk Anda di luar negara tempat Anda membeli atau mengembalikan produk yang diperbaiki atau diganti kepada Anda di negara tersebut karena standar, undang-undang, atau peraturan yang berlaku di dalamnya.

Pembelian Lelang Online: Produk yang dibeli melalui lelang online tidak memenuhi syarat untuk rabat atau penawaran khusus lainnya dari cakupan garansi Garmin . Konfirmasi lelang online tidak diterima untuk verifikasi garansi. Untuk mendapatkan layanan garansi, diperlukan tanda terima penjualan asli atau salinan dari pengecer asli. Garmin tidak akan mengganti komponen yang hilang dari setiap paket yang dibeli melalui lelang online.

Pembelian Internasional: Garansi terpisah dapat diberikan oleh distributor internasional untuk perangkat yang dibeli di luar Amerika Serikat, tergantung negaranya. Jika berlaku, garansi ini disediakan oleh distributor di negara setempat dan distributor ini menyediakan layanan lokal untuk perangkat Anda. Garansi distributor hanya berlaku di daerah distribusi yang dimaksudkan. Perangkat yang dibeli di Amerika Serikat atau Kanada harus dikembalikan ke pusat layanan Garmin di Inggris, Amerika Serikat, Kanada, atau Taiwan untuk diservis

ข้อมูลสำคัญเรื่องความปลอดภัยและข้อมูลของผลิตภัณฑ์

คำเตือน

การไม่ปฏิบัติตามคำเตือนต่อไปนี้ไปยังเครื่องหรืออาจส่งผลให้เกิดการเสียชีวิต บาดเจ็บสาหัส หรือความเสียหายต่อทรัพย์สินได้

คำเตือนการใช้งานทางทะเล

- **คุณจะต้องรับผิดชอบในการควบคุมเรือของคุณอย่างปลอดภัยและรอบคอบ** อุปกรณ์นี้ไม่สามารถทดแทนความรับผิดชอบในการควบคุมเรืออย่างปลอดภัยของคุณได้ หลีกเลี่ยงอันตรายในการนำทางและอย่าปล่อยหางเสือโดยไม่มีการควบคุม
- เตรียมพร้อมเสมอสำหรับการที่ต้องควบคุมเรืออย่างกะทันหัน ใช้ความระมัดระวังเมื่ออยู่ใกล้อันตรายในน้ำ เช่น ท่าเรือ สิ่งปลูกสร้าง และเรือลำอื่น

คำเตือนอุปกรณ์

- ห้ามให้อุปกรณ์หรือแบตเตอรี่จมน้ำหรือของเหลวอื่น ๆ
- ห้ามใช้งานอุปกรณ์นอกช่วงอุณหภูมิต่อไปนี้: ตั้งแต่ -15° ถึง 55°C (ตั้งแต่ 5° ถึง 131°F)
- เมื่อเก็บรักษาอุปกรณ์เป็นระยะเวลานาน ควรเก็บรักษาไว้ในช่วงอุณหภูมิ: ตั้งแต่ -40° ถึง 85°C (ตั้งแต่ -40° ถึง 185°F)

โปรแกรมสิ่งแวดล้อมของผลิตภัณฑ์

ข้อมูลเกี่ยวกับโปรแกรมรีไซเคิลผลิตภัณฑ์ของ Garmin® และ WEEE, RoHS, REACH และโปรแกรมตามข้อกำหนดอื่นๆ มีอยู่ที่ garmin.com/aboutGarmin/environment

เอกสารแสดงการสอดคล้องตามมาตรฐาน

Garmin® ขอรับรอง ณ ที่นี้ว่าผลิตภัณฑ์ที่ได้สอดคล้องกับ Directive 2014/53/EU เอกสารแสดงความสอดคล้องมาตรฐานของ EU ฉบับสมบูรณ์มีอยู่ที่อินเทอร์เน็ตแอดเดรสต่อไปนี้: garmin.com/compliance

NBTC SDoC



เครื่องวิทยุคมนาคมนี้ ได้รับยกเว้น ไม่ต้องได้รับใบอนุญาตให้ใช้ ซึ่งเครื่องวิทยุคมนาคมหรือตั้งสถานีวิทยุคมนาคมตามประกาศ กสทช. เรื่อง เครื่องวิทยุคมนาคม และสถานีวิทยุคมนาคมที่ได้รับยกเว้นไม่ต้องได้รับใบอนุญาตวิทยุคมนาคมตามพระราชบัญญัติวิทยุคมนาคม พ.ศ. 2498



nbtc | โทรคมนาคม
กำกับดูแลโทรคมนาคม
Call Center 1200 (InSWD)

การรับประกันแบบจำกัดสำหรับผู้บริโภค

การรับประกันแบบจำกัดนี้ให้สิทธิตามกฎหมายกับคุณ และคุณอาจมีสิทธิตามกฎหมายอื่น ๆ ซึ่งจะแตกต่างกันไปตามรัฐ (หรือประเทศหรือจังหวัด) GARMIN ไม่ได้แยก จำกัด หรือละเมิดสิทธิตามกฎหมายอื่น ๆ ที่คุณอาจมีภายใต้กฎหมายของรัฐของคุณ (หรือประเทศหรือจังหวัด) สำหรับการทำความเข้าใจอย่างครบถ้วนของสิทธิของคุณ คุณควรศึกษากฎหมายของรัฐ ประเทศ หรือจังหวัดของคุณ

ผลิตภัณฑ์ที่ไม่ใช่สำหรับการบินให้การรับประกันว่าจะไม่มีข้อบกพร่องอันเกิดจากรัสต์หรือมีผิวในการผลิต เป็นระยะเวลาหนึ่งปีนับจากวันที่ซื้อ ภายในระยะเวลานี้ Garmin® ขอสงวนสิทธิ์ในการพิจารณาทางเลือกในการซ่อมแซมหรือเปลี่ยนชิ้นส่วนใด ๆ ที่เสียจากการใช้งานตามปกติ การซ่อมหรือการเปลี่ยนดังกล่าวจะไม่คิดค่าใช้จ่ายกับลูกค้าสำหรับค่าอะไหล่หรือค่าแรง โดยลูกค้าจะต้องรับผิดชอบค่าใช้จ่ายในการขนส่ง การรับประกันแบบจำกัดนี้ไม่มีผลบังคับใช้กับ: (i) ความเสียหายของวัสดุภายนอก เช่น รอยขีดข่วน รอยบาก และรอยบุบ (ii) ชิ้นส่วนที่มีอายุการใช้งาน เช่น แบตเตอรี่ ยกเว้นความเสียหายของผลิตภัณฑ์ที่เกิดจากความบกพร่องในด้านวัสดุและการผลิต (iii) ความเสียหายที่เกิดจากอุบัติเหตุ การใช้ผิดวิธี การใช้ไม่เหมาะสม น้ำ ออกกัก อัดกัก ก๊าซ หรือภัยธรรมชาติอื่น ๆ หรือสาเหตุภายนอก (iv) ความเสียหายที่เกิดจากผู้ให้บริการที่ไม่ใช่ผู้ให้บริการที่ได้รับอนุญาตของ Garmin (v) ความเสียหายของผลิตภัณฑ์แก้ไขหรือดัดแปลงโดยไม่ได้รับอนุญาตเป็นลายลักษณ์อักษรจาก Garmin หรือ (vi) ความเสียหายของผลิตภัณฑ์ที่เชื่อมต่อกับแหล่งจ่ายไฟและ/หรือสายเคเบิลที่ไม่ได้มาจาก Garmin หรือความเสียหายต่อผลิตภัณฑ์ที่เชื่อมต่อกับอะแดปเตอร์ AC และสายที่ไม่ได้รับการรับรองจาก UL (Underwriters Laboratories) และไม่ได้ระบุว่าเป็น Limited Power Source (LPS) นอกจากนี้ Garmin ขอสงวนสิทธิ์ในการปฏิเสธการเรียกร้องการรับประกันสำหรับผลิตภัณฑ์หรือบริการที่ได้รับและ/หรือใช้โดยฝ่าฝืนกฎหมายของประเทศใด ๆ ผลิตภัณฑ์นำทาง Garmin ใช้เพื่อช่วยในการเดินทางเท่านั้น และต้องไม่ใช่เพื่อวัตถุประสงค์ใด ๆ ที่ต้องมีการวัดทิศทาง ระยะทาง ตำแหน่ง หรือภูมิประเทศอย่างแม่นยำ หากไม่สามารถปฏิบัติตามข้อกำหนดหรือความสมบูรณ์ของข้อมูลแผนที่ การรับประกันและการเยียวยาที่ระบุไว้ในการรับประกันแบบจำกัดนี้แบบเฉพาะบุคคลและจะแทนที่การรับประกันอื่นทั้งหมด และ GARMIN ปฏิเสธการรับประกันอื่นทั้งหมดอย่างชัดแจ้งไม่ว่าจะโดยชัดแจ้ง โดยนัย ตามกฎหมาย หรืออื่น ๆ รวมถึงแต่ไม่จำกัดเพียงการรับประกันโดยนัยของความเหมาะสมเชิงพาณิชย์ หรือความเหมาะสมเพื่อจุดประสงค์เฉพาะอย่าง การเยียวยาตามกฎหมาย หรืออื่น ๆ ภายใต้ขอบเขตสูงสุดที่กฎหมายซึ่งใช้บังคับอนุญาต การรับประกันแบบจำกัดนี้ให้สิทธิตามกฎหมายกับคุณ และคุณอาจมีสิทธิตามกฎหมายอื่น ๆ ซึ่งจะแตกต่างกันไปตามรัฐและประเทศ หากไม่สามารถปฏิบัติตามข้อกำหนดโดยนัยภายใต้กฎหมายของรัฐหรือประเทศของคุณ การรับประกันดังกล่าวจะระยะเวลาตามระยะเวลาของการรับประกันแบบจำกัดนี้ ในบางรัฐ (และประเทศและจังหวัด) ไม่อนุญาตให้จำกัดระยะเวลาของการรับประกันโดยนัย ดังนั้นข้อจำกัดทางด้านการเงินจึงไม่มีผลบังคับใช้กับคุณ

ไม่ว่าในกรณีใด ๆ ก็ตาม GARMIN จะไม่รับผิดชอบในการเรียกร้องสำหรับการละเมิดการรับประกันสำหรับความเสียหายโดยบังเอิญ พิเศษ โดยอ้อม หรือสืบเนื่อง ไม่จะเป็นผลจากการใช้ การใช้ใน

ทางที่ผิด หรือไม่สามารถใช้ผลิตภัณฑ์นี้ หรือจากข้อบกพร่องในผลิตภัณฑ์ ในบางรัฐ (และประเทศและจังหวัด) ไม่อนุญาตให้ปฏิเสธความเสียหายโดยบังเอิญหรือสืบเนื่อง ดังนั้นข้อจำกัดทางด้านการเงินจึงไม่มีผลบังคับใช้กับคุณ

หากระหว่างระยะเวลาการรับประกันประกันคุณส่งข้อเรียกร้องสำหรับการรับประกันตามการรับประกันแบบจำกัดนี้ Garmin พิจารณาทางเลือก: (i) ซ่อมแซมอุปกรณ์โดยใช้ชิ้นส่วนใหม่หรือชิ้นส่วนที่ใช้แล้วที่ตรงตามมาตรฐานคุณภาพของ Garmin (ii) เปลี่ยนอุปกรณ์ด้วยอุปกรณ์ใหม่หรืออุปกรณ์ที่ผ่านการรับรอง Garmin ใหม่ที่ตรงตามมาตรฐานคุณภาพของ Garmin หรือ (iii) เปลี่ยนอุปกรณ์สำหรับรับเงินคืนเต็มจำนวนตามราคาที่คุณซื้อ การเยียวยาดังกล่าวเป็นการเยียวยาเพียงอย่างเดียวและสำหรับคุณแต่เพียงอย่างเดียวสำหรับการผิดไปจากคำรับรอง อุปกรณ์ที่ซ่อมแซมหรือเปลี่ยนมีการรับประกัน 90 วัน หากอุปกรณ์ที่ส่งมายังอยู่ภายใต้การรับประกันเดิม การรับประกันใหม่จะเป็น 90 วันหรือจนถึงสิ้นสุดการรับประกัน 1 ปีเต็ม แล้วแต่ระยะเวลาจะนานกว่า

ก่อนขอรับบริการรับประกัน โปรดเข้าถึงและตรวจดูแหล่งข้อมูลวิธีใช้ออนไลน์ที่อยู่ใน support.garmin.com หากอุปกรณ์ของคุณยังไม่สามารถทำงานได้อย่างถูกต้องหลังจากใช้แหล่งข้อมูลเหล่านี้ โปรดติดต่อศูนย์บริการที่ได้รับอนุญาตของ Garmin ในประเทศที่ซื้อครั้งแรกหรือทำตามคำแนะนำใน support.garmin.com เพื่อรับบริการรับประกัน หากคุณอยู่ในสหรัฐอเมริกา คุณสามารถโทร 1-800-800-1020

หากคุณขอรับบริการรับประกันนอกประเทศที่ซื้อครั้งแรก Garmin ไม่สามารถรับประกันได้ว่าจะมีชิ้นส่วนและผลิตภัณฑ์ที่จำเป็นในการซ่อมแซมหรือเปลี่ยนผลิตภัณฑ์ของคุณเนื่องจากความแตกต่างในการนำเสนอผลิตภัณฑ์และมาตรฐาน กฎหมาย และข้อบังคับที่เกี่ยวข้อง ดังนั้น Garmin อาจใช้ดุลยพินิจแต่เพียงผู้เดียวและอยู่ภายใต้กฎหมายที่บังคับใช้ ซ่อมแซมผลิตภัณฑ์ของคุณด้วยชิ้นส่วนที่เทียบเคียงได้ หรือเปลี่ยนผลิตภัณฑ์ของคุณด้วยผลิตภัณฑ์ Garmin ที่เทียบเคียงได้ (เปลี่ยนใหม่หรือการเปลี่ยนที่ผ่านการรับรอง Garmin) หรืออาจต้องให้คุณจัดส่งผลิตภัณฑ์ของคุณไปยังศูนย์บริการที่ได้รับอนุญาต Garmin ในประเทศที่ซื้อครั้งแรกหรือไปยังศูนย์บริการที่ได้รับอนุญาตของ Garmin ในประเทศอื่นที่สามารถให้บริการผลิตภัณฑ์ของคุณได้ ซึ่งในการดังกล่าวคุณจะเป็นผู้รับผิดชอบสำหรับการปฏิบัติตามกฎหมายและข้อบังคับการนำเข้าและส่งออกที่เกี่ยวข้องทั้งหมด และชำระภาษีศุลกากร, V.A.T., ค่าจัดส่ง และภาษีและค่าใช้จ่ายที่เกี่ยวข้องอื่น ๆ ทั้งหมด ในบางกรณี Garmin และตัวแทนจำหน่ายอาจไม่สามารถให้บริการผลิตภัณฑ์ของคุณในประเทศนอกเหนือจากประเทศที่ซื้อครั้งแรก หรือส่งคืนผลิตภัณฑ์ที่ซ่อมแซมหรือเปลี่ยนให้คุณในประเทศดังกล่าวได้เนื่องจากมาตรฐาน กฎหมาย หรือข้อบังคับที่เกี่ยวข้องในประเทศดังกล่าว

การประมูลซื้อสินค้าออนไลน์: ผลิตภัณฑ์ที่ซื้อผ่านการประมูลออนไลน์ไม่มีสิทธิ์สำหรับเงินคืนหรือข้อเสนอพิเศษอื่น ๆ จากความคุ้มครองการรับประกันของ Garmin ไม่สามารถใช้อีกเอกสารยืนยันการประมูลออนไลน์สำหรับการตรวจสอบการรับประกัน ในการขอรับบริการรับประกันต้องใช้ใบเสร็จการซื้อขายตัวจริงหรือสำเนาของผลิตภัณฑ์จากผู้ขาย Garmin จะไม่เปลี่ยนส่วนประกอบที่ขาดหาย ไปจากหีบห่อที่ซื้อผ่านการประมูลออนไลน์ใด ๆ

การซื้อจากต่างประเทศ: อาจมีการให้การรับประกันแบบแยกต่างหากโดยผู้จัดจำหน่ายต่างประเทศสำหรับอุปกรณ์ที่ซื้อนอกประเทศสหรัฐอเมริกา ทั้งนี้ขึ้นอยู่กับแต่ละประเทศ ในการนี้มีการรับประกัน การรับประกันนี้ก็จะให้ผู้จัดจำหน่ายในประเทศ และผู้จัดจำหน่ายในประเทศรายนี้จะให้บริการในท้องถิ่นสำหรับอุปกรณ์ของคุณ การรับประกันของผู้จัดจำหน่ายจะสามารถมีผลใช้ได้เฉพาะพื้นที่ของการกระจายสินค้าที่ตั้งกำหนดไว้เท่านั้น อุปกรณ์ที่ซื้อในประเทศสหรัฐอเมริกาหรือแคนาดาจะต้องถูกส่งกลับไปที่ศูนย์บริการของ Garmin ในสหราชอาณาจักร สหรัฐอเมริกา แคนาดา หรือตัวแทนสำหรับการบริการ